
PROTOKÓŁ Nr XXII/2012 
z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 25 kwietnia 2012 r. 
 
 
Obrady otworzył Przewodniczący RM – Janusz Wojciech Kotasiak, 
stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 
  
Sesja rozpoczęła się o godz. 14.00 
 
Następnie Przewodniczący powitał gości zaproszonych na sesję. 
 
W sesji udział wzięli:  
 
1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1 do 

protokołu). 
2. Prezydent Miasta – Jarosław Wilczyński 
3. Wiceprezydent Miasta – Paweł Górniak 
4. Sekretarz Miasta – Marzena Dębniak 
5. Skarbnik Gminy – ElŜbieta  Pichór 
6. Przedstawiciele lokalnej prasy, radia i telewizji kablowych. 

 
Nieobecni radni: Robert Martynowski 
 
 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – Szanowni Państwo! Otrzymaliśmy  
w piśmie, skierowanym wraz z materiałami na sesję, przed dwoma dniami, 
program. Czy pan prezydent wnosi jakieś uwagi do tego programu? 
Przed sesją państwo otrzymali uchwałę czwartą, dot. wyraŜenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania finansowego. Więc w tym sensie, czy wiedząc o tym, 
pytam, czy głosujemy nad programem sesji trzypunktowym, który 
otrzymaliśmy, czy teŜ wnosimy punkt czwarty? 
Prezydent Miasta - J. Wilczyński – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 
Przepraszam za zamieszanie, ale chciałbym wnieść punkt czwarty pod obrady – 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania finansowego Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 
Dziękuję. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – wiem, Ŝe państwo radni ten materiał 
przed sesją otrzymali, on był równieŜ procedowany na Komisji BudŜetu, która 
odbyła się godzinę temu. I w związku z tym proszę przewodniczącego Komisji 
o stanowisko w sprawie tych czterech projektów uchwał. 
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Przewodniczący Komisji BudŜetu - H. RoŜnowski – Panie Przewodniczący! 
Wysoka Rado! Jak pan przewodniczący zauwaŜył, dosłownie od godz. 13.00 
Komisja obradowała nad tymi czterema projektami uchwał, chcę powiedzieć, Ŝe 
wszystkie te projekty uzyskały pozytywną opinię.  
 
1) Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – dziękuję bardzo, to wszystko tak? 
Wobec tego proszę, przystępujemy do punktu 1 – projektu uchwały zm. uchwałę 
w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2012. 
Proszę Panią Skarbnik o zabranie głosu w tej sprawie. 
Skarbnik Miasta - E. Pichór – Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!  
W uzasadnieniu uchwały na stronie 21, poniewaŜ to uzasadnienie jest o tyle 
waŜne, Ŝe ono dajemy równieŜ do organów nadzoru, rzeczywiście, na komisji 
pan przewodniczący zwrócił uwagę na błąd, o którym nie umiałam 
odpowiedzieć, ale teraz juŜ wiem. Proszę o poprawę kwoty, bo jest takie zdanie, 
„…Ŝe zgodnie z tą informacją kwota części oświatowej subwencji ogólnej 
została zmniejszona z kwoty…” – i ta kwota jest tu właściwa – do kwoty i jest 
„36.036.404”, a powinno być „35.441.378”. Czyli zamiast 6 powinna być 5. 
Bardzo bym prosiła o poprawę. Dziękuję. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – dziękuję, czyli będzie to poprawka Pani 
Skarbnik. Czy państwo radni mają jakieś uwagi? Proszę bardzo, pan radny 
Kaszuba. 
Radny D. Kaszuba – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Panowie 
Prezydenci! Szanowni Państwo! JeŜeli juŜ poprawiamy tekst tego uzasadnienia 
projektu uchwały, który właśnie oglądamy, to bardzo bym prosił o spojrzenie na 
stronę 23, pkt III – Proponowane zmiany w zakresie przychodów budŜetu gminy 
– jest taki nagłówek. JeŜeli mamy tam kolejne „postępiania”, to nie jest to ani po 
polsku, ani po polskiemu. Bardzo bym prosił o poprawienie tego, bo jest to 
sformułowanie niejasne i domyślam, Ŝe chodziło o ogłoszenie kolejnego 
postępowania, postąpienia – jest to jakaś literówka, której nie rozumiem. Proszę 
o wyjaśnienie.  
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – dziękuję bardzo, zwaŜywszy, Ŝe kaŜda 
uchwała jest aktem prawnym, te szczegóły mają swoje znaczenie, nie tylko 
formalne. Sądzę, Ŝe to jest autopoprawka, którą Pani Skarbnik akceptuje, bo to 
jest oczywiście jakiś błąd literowy.  
Czy są wobec tego jeszcze jakieś uwagi do tego projektu uchwały? Nie widzę. 
W związku z tym proszę o głosowanie nad tą uchwałą z wprowadzoną 
poprawką przez Panią Skarbnik, dotyczącą kwoty, podanej wcześniej i tej 
poprawki stylistycznej, o której mówił pan Dariusz Kaszuba. Z tymi dwoma 
poprawkami. Proszę, kto jest za przyjęciem tejŜe uchwały? Dziękuję. Kto jest 
przeciwny? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, Ŝe uchwała została przyjęta 22 
głosami obecnych na sali radnych. 
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Radni RM w głosowaniu - stosunkiem głosów: 22 głosami za, przy braku 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się – podjęli uchwałę zm. uchwałę  
w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2012 r. 
 
Patrz uchwała Nr XXII/34/2012 - załącznik nr 2 do protokołu.  
 
2) Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – i uchwała kolejna, druga tejŜe sesji, 
mianowicie w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Świętokrzyskiego, dla jasności dodam – w § 1 „na dokumentację projektową dla 
zabezpieczenia przeciwpowodziowego w rejonie rzeki Modły”. Stanowisko 
Komisji BudŜetu znamy. Czy państwo radni mają jakieś uwagi formalne, 
merytoryczne do tego projektu uchwały? Nie widzę. W związku z tym poddaję 
projekt uchwały pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem tej uchwały? Dziękuję 
bardzo. Kto jest przeciwny? Nie widzę. Stwierdzam, Ŝe uchwała została przyjęta 
22 głosami obecnych na sali radnych, czyli jednogłośnie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego. 
 
Patrz uchwała Nr XXII/35/2012 - załącznik nr 3 do protokołu.  
 
3) Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – i uchwała trzecia, która jest skutkiem 
poprzedniej uchwały, mianowicie dotycząca – zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 
na lata 2012 – 2023. Znamy stanowisko Komisji BudŜetowej, które – dla 
formalności – nie było nad nią dyskusji. Bardzo proszę, czy państwo radni mają 
jakieś uwagi? JeŜeli nie, proszę o głosowanie. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? Dziękuję bardzo. Kto jest przeciwny? Nie widzę. Kto się wstrzymał? 
Nie widzę. Stwierdzam, Ŝe uchwała została przyjęta 22 głosami obecnych na 
sali radnych, czyli jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zm. uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2012 
– 2023. 
 
Patrz uchwała Nr XXII/36/2012 - załącznik nr 4 do protokołu.  
 
4) Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – i uchwała czwarta, która dzięki 
autopoprawce do projektu tematu obrad – mianowicie uchwała czwarta, 
zmieniająca uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. Stanowisko Komisji BudŜetowej 
znamy – dla jasności przypominam, Ŝe chodzi o zmniejszenie kwoty dotacji dla 
MPK z 4.600 tys. do 4.400. Dlaczego – jest to uzasadnione w wyjaśnieniu. Jest 
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to świeŜa uchwała, stąd mój komentarz. Czy państwo radni mają uwagi  
i zapytania do treści tej uchwały? Nie widzę. W związku z tym proszę  
o głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Dziękuję. Kto jest przeciwny? 
Dziękuję. Kto się wstrzymał? Nie widzę. Stwierdzam, Ŝe uchwała została 
przyjęta 22 głosami za obecnych na sali radnych, czyli jednogłośnie.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 
wyraŜenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski. 
 
Patrz uchwała Nr XXII/37/2012 - załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – wyczerpaliśmy porządek sesji, mamy 
jeszcze jeden punkt. Chciałbym państwu radnym przypomnieć – otrzymałem od 
pani Marty Kamińskiej informację, Ŝe nie wszyscy państwo radni złoŜyli 
oświadczenia majątkowe. Ja przypominam, Ŝe nie złoŜenie tego oświadczenia 
do 30, czyli do poniedziałku, oznaczać będzie zawieszenie mandatu radnego. 
Bardzo proszę, pan prezydent. 
Prezydent Miasta - J. Wilczyński – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Ja 
chciałem wszystkich państwa zaprosić na uroczystości 3 Maja, zaczynają od 
godz. 10.30 mszą w Kolegiacie Św. Michała, później przejście na Rynek  
i dalsze uroczystości. Zapraszam wszystkich, bądźmy wszyscy tego dnia razem. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – dziękuję panie prezydencie, mamy 
niespodziankę, pani z Towarzystwa Taekwondo chciała dwa słowa powiedzieć.  
Pani Wioletta Walerowicz – Dzień dobry państwu! Moje nazwisko Wioletta 
Walerowicz. Ja jestem trenerem Świętokrzyskiego Klubu Taekwondo i wspólnie 
z innymi członkami i zawodnikami 13 maja organizujemy turniej w Ostrowcu 
pn. „Otwarte mistrzostwa Gór Świętokrzyskich w taekwondo olimpijskim  
o Puchar Prezydenta Miasta Ostrowca”. I chciałam w tym miejscu zaprosić pana 
przewodniczącego, panów prezydentów juŜ zapraszaliśmy, państwa radnych do 
udziału w tym duŜym święcie sportowym. PoniewaŜ jest to duŜy turniej 
ponadregionalny, mamy zgłoszonych ponad 200 zawodników, będzie nam miło 
państwa gościć. Oficjalne otwarcie planujemy ok. godz. 13.00 – chcielibyśmy 
serdecznie poprosić pana prezydenta – bo wczoraj o tym nie powiedziałam –  
o zabranie głosu i oficjalne otwarcie tego turnieju, jeŜeli będzie taka moŜliwość. 
Dziękuję Państwu za uwagę i serdecznie zapraszamy 13 maja na Hali 
Widowiskowo-Sportowej w Ostrowcu Świętokrzyskim. Na ręce pana 
przewodniczącego przekaŜę oficjalne zaproszenia z tymi wszystkimi 
informacjami. Bardzo dziękuję państwu za uwagę. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – dziękuję pani serdecznie, jeŜeli nie ma 
innych spraw… 
Radny D. Kaszuba – Szanowni Państwo! Skoro przed chwilą padło zaproszenie 
na imprezę poza porządkiem naszego spotkania, to pozwolę sobie na dwa zdania 
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informacji, otóŜ po raz kolejny w naszym mieście zorganizowany zostanie 
turniej w postaci Zawodów Strzeleckich o Puchar Prezydenta Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego. Jest to po raz kolejny inicjatywa, w której mamy okazję  
w Ostrowcu gościć instruktorów z bronią palną i powrócić do popularyzacji 
sportu, jakim jest strzelectwo sportowe. W dniach 12 – 13 maja będą te zawody 
organizowane, 12 maja, w sobotę, od godziny 9.00 i równieŜ 13 maja,  
w niedzielę od godz. 9.00. Z tym, Ŝe 12 maja jest to formuła zawodów  
w składzie 3-osobowych sekcji, moŜe by wreszcie kluby radnych się 
uaktywniły. Zaś 13 maja jest moŜliwość strzelania rekreacyjnego. W związku  
z tym, co nas tutaj przed chwilą doleciało, to chyba ja dodam tytułem 
sprecyzowania, Ŝe strzelamy wyłącznie do tarcz papierowych, panie 
prezydencie. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – dziękuję bardzo. Jeszcze pan radny 
Stanisław Choinka. 
Radny St. Choinka – chciałbym prosić członków Komisji Rewizyjnej  
o pozostanie po sesji. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – dziękuję bardzo, zamykam XXII, 
nadzwyczajną sesję Rady Miasta.  
 
Sesja zakończyła się o godz. 14.15. 
 
Protokołowały:       Przewodniczył: 
 
M.Kamińska      Przewodniczący Rady Miasta 
E.Kaniewska        Janusz Wojciech Kotasiak 
A.Krakowiak 
 
 


